
PROTOKÓŁ Nr 42/21 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik 

w dniu 17 sierpnia 2021 roku 

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marcin Urbański – Wójt Gminy 

2. Pan Marcin Jerzy Czerwiński – Zastępca Wójta 

3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska – Skarbnik Gminy 

4. Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy 

5. Pani Irena Wysocka – Dyrektor GBP w Mielniku 

6. Pan Mariusz Wojciech Wielogórski – Dyrektor ZGK w Mielniku 

7. Pani Katarzyna Kozłowska – Zastępca Dyrektora ZS w Mielniku 

8. Pan Tomasz Gorochowicz – kierownik referatu IR Urzędu Gminy Mielnik 

9. Pani Małgorzata Radziszewska – pracownik Urzędu Gminy Mielnik stanowisko ds. 

budownictwa i zagospodarowania przestrzennego 

10. Pani Marta Patrycja Koroluk – pracownik Urzędu Gminy Mielnik stanowisko ds. ochrony 

środowiska i odpadów komunalnych 

Obradom Komisji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Artur Gacki. 

1. Otwarcie. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XXIII sesji Rady Gminy: 

3.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 

3.2. w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w roku 2021 

3.3. w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik 

3.4. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – 

Podlaskie” sp. z o.o. 

3.5. w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie” sp. z o.o. 

3.6. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik. 

4. Informacja z przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2021/2022 i ocena 

funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów. 

5. Analiza budżetu OSP. 



6. Przygotowanie Urzędu Gminy i jednostek podległych Wójtowi do dalszej pracy w warunkach 

zagrożenia pandemią. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

Do punktu 3.1. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 przedstawiła Pani Skarbnik Gminy. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Pani Skarbnik poinformowała radnych o: 

- zwiększeniu planu dochodów budżetowych w zakresie: 
-- 484.000 zł dotacja celowa z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego na utworzenie Dziennego 

Domu Pomocy Senior+ w Mielniku i Klubu Seniora w Wilanowie 
-- 3.120 zł dotacja celowa z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego na organizację transportu 

osób do punktu szczepień przeciwko COVID-19 
-- 57.000 zł podatek od nieruchomości od osób prawnych 
-- 31.000 zł podatek od nieruchomości od osób fizycznych 
-- 9.000 zł środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na uruchomienie i 

prowadzenie punktów konsultacyjno - informacyjnych Programu „Czyste Powietrze” 

- zmniejszenie planu dochodów budżetowych w zakresie: 

-- 877 zł dotacja celowa z Urzędu Marszałkowskiego na realizację projektu p.n. 

„Rewitalizacja przestrzeni publicznej w Mielniku poprzez zagospodarowanie terenu po byłym 

przedszkolu na cele rekreacyjno – sportowe oraz wypoczynkowe” 
-- 13.000 zł wpływy z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

- zwiększenie planu wydatków budżetowych w zakresie: 

-- 484.000 zł utworzenie Dziennego Domu Pomocy Senior+ w Mielniku i Klubu Seniora w 

Wilanowie z udziałem dotacji z PUW 
-- 3.120 zł wydatki związane z organizacją transportu osób do punktów szczepień przeciwko 

COVID-19 
-- 23.000 zł wydatki dotyczące remontów dróg gminnych (w tym drogi „Niemirówka”) 
-- 9.000 zł wydatki związane z uruchomieniem i prowadzeniem punktów konsultacyjno – 

informacyjnych – wdrażanie programu „Czyste Powietrze” 
-- 134.000 zł zakup usług – wynagrodzenie zasadnicze od sukcesu zatwierdzonych do 

dofinansowania wniosków dotyczących organizacji opieki senioralnej 
-- 118.000 zł przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sutno 
-- 100.00 zł przebudowa przejść dla pieszych w miejscowości Mielnik – trzy lokalizacje 

- zmniejszenie planu wydatków budżetowych w zakresie: 

-- 13.000 zł zakup usług związanych z gospodarowaniem odpadami komunalnymi 
-- 100.000 zł zmniejszenie wkładu własnego dotyczącego utworzenia Domu Pomocy Senior+ 

w Mielniku i Klubu Seniora w Wilanowie 
-- 877 zł wydatki związane z realizacją projektu p.n. „Rewitalizacja przestrzeni publicznej w 

Mielniku poprzez zagospodarowanie terenu po byłym przedszkolu na cele rekreacyjno – 

sportowe oraz wypoczynkowe” 
-- 150.000 zł; 10.000 zł; 16.000 zł; 11.000 zł – wynagrodzenia i pochodne w administracji 



Pani Skarbnik poinformowała także radnych o złożonych dwóch wnioskach projektowych 

dotyczących opieki senioralnej i o zabezpieczeniu środków w kwocie 100.000 zł na poczet prac, które 

będą wykonywane w roku bieżącym i następnym. 

Pan radny Kazimierz Tobota zapytał o punkt 5 w uchwale o zmianie budżetu dotyczącego zakupu 

usług – wynagrodzenie zasadnicze od sukcesu zatwierdzonych do dofinansowania wniosków – kto 

dostanie te pieniądze? 

Pan Zastępca Wójta odpowiedział, że pieniądze otrzymają firmy, które piszą projekty. 

Przewodniczący Rady - czego dotyczą złożone wnioski? 

Pani Skarbnik - utworzenia Dziennego Domu Pomocy Senior+ w Mielniku i Klubu Seniora w 

Wilanowie. 

Pan radny Kazimierz Tobota - czy są one zatwierdzone? 

Pan Zastępca Wójta - Gmina złożyła 2 wnioski – jeden na kwotę 500.000 zł i drugi na kwotę 

1.500.000 zł. Gmina zakwalifikowała się na dwa projekty. Są to projekty bliźniacze i gmina nie będzie 

mogła wykonywać ich obu. Z mniejszego rezygnujemy ponieważ nie pociągnie on za sobą kosztów. 

Pierwszym zadaniem wykonywanym w ramach projektu byłoby świadczenie usług na rzecz 

niepełnosprawnych, drugie zadanie to pomoc sąsiedzka lub usługi pomocy, trzecie to wsparcie rodzin, 

czwarte – utworzenie domów pomocy oraz piąte zadanie to wsparcie tych domów. 

Pan radny Jerzy Weremjewicz - czy te pieniądze są pewne? 

Pan Zastępca Wójta - pieniądze są pewne, tylko z jednego projektu musimy zrezygnować bo jeden z 

nich nie będzie opłacalny dla gminy. 

Pan radny Wiesław Remesz - ile trwa taki projekt? 

Pan Zastępca Wójta - 2 lata. 

Pan radny Kazimierz Tobota odniósł się do zmian w budżecie i zadał pytanie z czego wynikają 

zmniejszenia wynagrodzeń w administracji? 

Pani Skarbnik - część wydatków pokrywa ZUS, są też osoby zatrudnione z Urzędu Pracy. 

Pan radny Jarosław Selwestrowicz - jak będzie wyglądało utrzymanie domów seniora? 

Pan Zastępca Wójta - gminy mogą ubiegać się od wojewody o utrzymanie. 

Pan radny Leszek Mateusz Karbowski odniósł się do zmian budżetu i stwierdził, że punkt 19 i 20 w 

zadaniach inwestycyjnych gminy na rok 2021 nie bilansują się. 

Pani Skarbnik odwołała się do informacji o zadaniach inwestycyjnych i zwróciła uwagę, że 

wszystkie środki oznaczone „*” zostaną wprowadzone do budżetu po stronie dochodów i wydatków 

po zakwalifikowaniu projektu do dofinansowania ze środków Unii Europejskiej i Budżetu Państwa 

dodając, że wszystkie wydatki są projektowane. 

Komisje 13 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2021. 



Do punktu 3.2. 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w roku 2021 przedstawił Sekretarz 

Gminy. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Sekretarz Gminy przedstawił również radzie zasady naliczania opłat z tytułu sprzedawanego 

alkoholu w odniesieniu do podmiotu prowadzącego działalność gospodarczą. 

Pan radny Zdzisław Szarek - taka forma wspierania sprzedaży alkoholu jest nieodpowiednia. 

Przewodniczący Rady - przez podjęcie tej uchwały gmina wspierałaby w części podmioty 

gospodarcze działające na obszarze gminy. 

Pan radny Zdzisław Szarek - jestem za pomocą ale nie będę wspierał sprzedaży alkoholu. 

Pan radny Kamil A. Zalewski zwrócił się z prośbą o wyrażenie zdania przez pana Wójta. 

Pan Wójt - chcielibyśmy przez tą uchwałę pomóc przedsiębiorcom. 

Komisje 8 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 4 głosami wstrzymującymi się, pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w roku 2021. 

Do punktu 3.3. 

Projekt zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Mielnik przedstawił Sekretarz Gminy. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Sekretarz Gminy poinformował Radę że wszystkie zapisy wynikają z nowych regulacji. 

Pan Dyrektor ZGK zabrał głos w sprawie i zapoznał radnych z nowymi zasadami dotyczącymi 

przyłączenia do kanalizacji. 

Komisje 13 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mielnik. 

Do punktu 3.4. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej 

„KZN – Podlaskie” sp. z o.o. przedstawił Sekretarz Gminy. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Pan Wójt zapoznał radnych z informacjami dotyczącymi SIM-ów. 

Pan radny Kazimierz Tobota - jak wygląda sytuacja po bankructwie, to spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością? 

Pan Wójt - to pytanie do pana Pawła z SIM-ów. 



Pan radny Paweł G. Pura - kto będzie ponosił koszty SIM-ów? 

Pan radny Kamil A. Zalewski - jaka będzie odpowiedzialność gminy za tę inwestycję? 

Sekretarz Gminy udzielił odpowiedzi, wszystkim zarządza spółka oraz jest możliwość utworzenia 

wspólnoty mieszkaniowej, która pomagałaby w zarządzaniu. 

Komisje 10 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie” 

sp. z o.o. 

Do punktu 3.5. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie” sp. z o.o. przedstawił Sekretarz Gminy. 

(projekt  uchwały w zał. do protokołu) 

Komisje 10 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie” sp. z o.o. 

Do punktu 3.6. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik przedstawiła pani 

Małgorzata Radziszewska. 

(projekt uchwały w zał. do protokołu) 

Pani Małgorzata Radziszewska zapoznała radnych ze sprawą dotyczącą pana Xxxxx 

Xxxxxxxxxxxxx oraz informacjami dotyczącymi przygotowania projektu zamówienia publicznego 

dotyczącego zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Pani radna Teresa Sztejmiec przedstawiła opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i wniosków w 

sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik. 

(opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w zał. do protokołu) 

Komisje 14 głosami za, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Mielnik. 

Do punktu 4. 

Radni przyjęli do wiadomości informację z przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 

2021/2022 i ocenę funkcjonowania Zespołu Szkół oraz analizę kosztów przedstawioną przez panią 

zastępcę dyrektora ZS. 

(w zał. do protokołu) 

Do punktu 5. 

Radni zostali zapoznani z analizą budżetu OSP przedstawioną przez Sekretarza Gminy. 



(w zał. do protokołu) 

Do punktu 6. 

Radni zostali zapoznani z przygotowaniem Urzędu Gminy i jednostek podległych Wójtowi do dalszej 

pracy w warunkach zagrożenia pandemią. 

(w zał. do protokołu) 

Do punktu 7. 

Pan radny Witold Pawluczuk zwrócił się z prośbą o zorganizowanie zebrania sołeckiego i przybycie 

Wójta. 

Przewodniczący Rady zawnioskował do sołectw o przeznaczenie części funduszu sołeckiego na rzecz 

rozbudowy sceny w  Topolinie. Pan Wójt dodał informację do prośby Przewodniczącego o zrzeczeniu 

się części funduszy o złożeniu wniosku do Tygla oraz poinformował radnych o planach rewitalizacji 

lub budowy sceny. 

Pan radny Leszek M. Karbowski zwrócił uwagę na sprawę wywozu śmieci przy cmentarzach. 

Pan Sxxxxxxx Cxxxxxxxxx wraz z panem Hxxxxxxxx Sxxxxxxxxxxx zwrócili się do Komisji z 

ponowieniem prośby o wykup lokali i inicjatywę uchwałodawczą w tej sprawie. 

Pani Marta P. Koroluk zapoznała radę z finansowaniem za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

(w zał. do protokołu) 

Pan radny Jerzy Weremjewicz zwrócił się z zapytaniem w sprawie projektu dotyczącego ścieżki koło 

Kudelicz oraz rewitalizacji ulicy w Mielniku. 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na zapytanie pana radnego Jerzego Weremjewicza i poinformował 

radnych o postępach w wymienionych sprawach. 

Pani radna Alicja Sawczuk zwróciła się z prośbą o ingerencję w sprawie stanu dróg, koszenia placów 

zabaw i poboczy na Przedmieściu i ul. Mostowej. 

Do punktu 8. 

Zakończenie posiedzenia. 

Protokołowała: Katarzyna Kuźmicz 

Przewodniczący Rady Gminy 

Artur Gacki 


